
ÅRSMELDING 2011 
 

SKJONG BÅTFORENING 
 
Årsmelding for 2011: 
2011 var det åttende ordinære driftsåret for foreninga.  
Økonomien er god, og har blitt ytterligere styrka i 2011. Regnskapstall blir lagt fram 
på årsmøtet. Det har i 2011 vært avholdt 4 styremøter. 
Det har vært 1 hoveddugnad i 2010, og i tillegg har vedlikeholdsteamet utført oppdrag 
utenom dette. Dykkerklubben har gjennomført full inspeksjon av alle fortøyninger. Det er 
skiftet en del gummiforinger og det er skiftet lyskastere på begge kaihusene. 
 
Dagmar: 
Vi ble i Jula 2011 rammet av en relativ stor orkan med høy vannstand og grov sjø. Dette 
resulterte i at begge kaihusene ble skadet samt at landgangene måtte kranes på plass. 
Moloen har og fått noe skade som må utbedres. 
 
Medlemmer og båtplasser: 
Foreninga har 92 medlemmer ved utgangen av 2011, dette er en økning på 7 
medlemmer fra forrige år (85). 47 medlemmer står på venteliste for båtplass. 
En båtplass er inndratt på tampen av 2011 og blir fordelt i 2012. 
 
Disponering av havna: 
Foreningens rett til disponering av havna går ut i mai 2012. Det ble høsten 2011 sendt 
søknad til kystverket om forlengelse av denne avtalen i ytterligere 10 år. 
 
Utviding: 
Styret har i 2011 fortsatt arbeidet med utviding av hamna i henhold til tidligere planer. 
Styret har satt i gang ny regulering av området for å legge til rette for utviding. 
Styret har en rekke ganger vært i dialog med kystverket og Giske kommune gjennom 
året uten at det er kommet en nærmere avklaring angående overtakelse av havna.  
 
For styret 
Audun Stølen 


